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Svar på motion (V) om profilering av Gustavsberg genom det 
keramiska arvet 

 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Motionen avslås. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Mats Skoglund (V) har i en motion föreslagit att porslinet i kommunens 

egna verksamheter på sikt ska vara tillverkat i Gustavsberg och att 

matsalsporslinet i Skogsbos lunchrum snarast byts ut till 

Gustavsbergsporslin. Värmdö kommun har ett ramavtal för inköp av köks- 

och serveringsutrustning. Det är möjligt att inom ramavtalet köpa porslin 

tillverkat i Gustavsberg. Detta porslin är avsevärt mycket dyrare än det 

porslin som finns i bassortimentet hos det upphandlade företaget. 

Gustavsbergsporslinet är inte heller lika hållbart och lätt som det porslin 

som är avsett att användas i till exempel äldreomsorg eller i skolor. Det är 

cheferna i de olika verksamheterna som efter praktiska och ekonomiska 

avvägningar avropar från giltiga ramavtal. Av dessa skäl är det inte lämpligt 

att fatta beslut om att övergå till att använda Gustavsbergsporslin i 

kommunens verksamheter. Därför bör motionen från Mats Skoglund (V) 

avslås. 
 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse, Svar på motion (V) om profilering av Gustavsberg genom 

det keramiska arbetet, 2014-03-17. 
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